
1 (1) 
 

 

 

Datum: 2024-04-10 

PROTOKOLLSANTECKNING 
Kommunstyrelsen 

Ärende 32: Inriktningsbeslut för Solfagraskolan 

Det är positivt att ordförandeförslaget lyfte in Sverigedemokraternas synpunkt att 
möjliggöra för att kunna dela in fotbollsplanen i två 7-mannaplaner. Vi ställer oss 
även positiva till att utreda möjligheten för en fullstor 11-mannaplan och klargöra 
den planerade parkeringssituationen. Här vill Sverigedemokraterna särskilt 
framföra att även om det skulle visa sig vara omöjligt att få in en fullstor plan 
(105x65 meter) på platsen så skulle en mindre breddning vara nödvändig, så att 
det åtminstone går att dela in planen i två 7-mannaplaner. 

 

Felix Byström 

Sverigedemokraterna 
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